
965487

To: 5.1.2e @minvws.nl]
Ce: RES

@minvws.ni]; IEEE)
BREXECN @minvwsni]From: 5.1.2e 5.1.2e |]

Sent: Fri 4/22/2022 10:54:57 AM

Subject: RE: long covid-regeling

Received: Fri 4/22/2022 10:54:57 AM

Hoi [ERE
Zowel met twk aanvragen als de periode staan in de tekst. Ik stuur de tekst daarom vast naar|JS{IESodat ze met de minister

kan bespreken. De deadline was 12 uur (ik dacht dat het 15 uur vanmiddag was
— niet goed gelezen).

Wat betreft het onderzoek, dat gaat niet over beroepsziekte maar over belemmerende en bevorderende factoren voor

werkhervatting bij langdurige COVID-klachten.

van: INEEES) XE e minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 22 april 2022 10:20

Aan: 512e 5.1.2 )
CC: 5.1.2e )

Onderwerp: RE: long covid-regeling

@ minvws.nl>

@minvws.ni>;[NECKIEE@ minvws.nl>

Dan wordt het na half 2

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: EEEEEEinv n>
Datum: vrijdag 22 apr. 2022 10:19 AM

Aan:

Kopie: )

Onderwerp: RE: long covid-regeling

Mag ik jou straks bellen? Ik zit nog tot 12 uur in een overleg...

ECE minsVan: 2

Verzonden: vrijdag 22 april 2022 10:13

Aan: 51.2e 5.1.2e ) minvws.nl>

size 4 minus;IE)CEEo nv.
Onderwerp: RE: long covid-regeling

Paar vragen: waarom niet expliciet communiceren dat eea met terugwerkende kracht gaat en maart 2020 ziek geworden?
En onderzoeken komen in zomer?

En geven onderzoek toch ook antwoord op vraag beroepsziekte, szw?

Ik belje zo ff, IEEEEH

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: EREINEEY “EEN is i>

Datum: donderdag 21 apr. 2022 4:56 PM

Onderwerp: RE: long covid-regeling

lk stuurde je de verkeerde versie. Hierbij de goede.

ver:IEEE
Verzonden: donderdag 21 april 2022 16:04
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@ minvws.nl>

@minvws.ni>;[IEEE<

Aan: 5.1.2e ) <

cc 5.1.2 )

Onderwerp: RE: long covid-regeling

invws.nl>

Halo

[EEBijgevoegd de reactie op de vragen van Nieuwsuur. Ik heb ze al met [ERE feestemd. Graag jouw akkoord hierop!

Groet,

Verzonden: donderdag 21 april 2022 13:43

@minvws.nl>; [EEE
@minvws.nl>

Ha allemaal,

De vraag van Nieuwsuur is inmiddels binnen. Ze zijn benieuwd naar een reactie van ons op onderstaand:

Vakbonden en zorgpersoneel hebben kritiek op de herstelregeling van minister Helder. Ze vinden de bedragen die werkgevers
kunnen krijgen om werknemers een half jaar langer in dienst te kunnen houden te laag. Ook zeggen ze dat er nog onvoldoende

informatie beschikbaar is voor werkgevers over deze regeling. Zorgmedewerkers met long covid willen gecompenseerd worden

voor hun veriies in inkomen de afgelopen jaren waarin ze ziek waren en de vakbonden sluiten zich daarbij aan.

Volgens mij zijn de punten over de subsidiebedragen en de informatievoorziening bekend. Die laatste is voor mij wel nieuw. Ik

begreep van Nieuwsuur dat zij 0.a. doelen op de 70% loon die je krijgt in je 2° ziektejaar, waarvoor ze gecompenseerd willen

worden.

De uitzending is dit weekend. Ik wil morgenmiddag een reactie aan de minister voorleggen. Lukt het jullieom uiterlijk morgen

om 12:00 uur met een tekstvoorstel te komen? Dan kan ik eventueel tekstueel nog bijschaven voor ik de tekst voorleg aan de

minister.

Laat het ook weten als dit niet lukt, dan sparren we even over hoe verder.

Groet,
5

51.2e 5.1.2e

5.1.2e
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